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Vordingborg Kommune 

Kulsbjerg Skole 

 Skolebestyrelsesmøde  

Dato 08.01 2024  

Tidspunkt Mødet er fra klokken 18.00 – 20.00  

Sted Stensved - MakerSpace 

Mødeleder Helle Eeg 

Deltagere Forældrerepræsentanter 

• Kirstine Laustsen 

• Helle Eeg  

• Karina Rasmussen  

• Jane Kargo Rode  

• Rikke Frimann Storm  
 
Personalerepræsentanter 

• Jacob Kofoed-Hansen 

• Maria Sølving 
 
Ekstern repræsentant 

• Mette Abildgaard 
 

Elevrepræsentanter 
 

Skoleledelsen 

• Stine B. Sørensen 

• Nils Nørbo 

• Christian Jørgensen 
 
Gæst 

• Casper Grønager 

Fraværende • Naja Due Kirsted 

• Pia Rikke Dankelev 
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Dagsorden  
 

1. 18.00 – 
18.05 

Godkendelse af dagsorden herunder punktet eventuelt.  

Referat Dagsorden er godkendt.  
 
Vigtigt at der meldes ud, når der sker et skifte blandt personalet.  
 
Der tales om, at der er oprettet en gruppe på Teams, hvor der deltager elever fra 
forskellige skoler. Der er taget hånd om situationen.  
 
Det tages op, at det vil være en god idé at bestyrelsen udnævner en næstformand, 
som kan træde til, hvis formanden er fraværende.  

2. 18.05 – 
18.35 

Orientering 

Sagsfremstilling Skolen er ved at åbne vores nye MakerSpace. Casper Grønager, skolens IT didaktiske 
vejleder introducerer til MakerSpace, og udfordrer med en lille opgave.  

Referat Vi har været heldige at Vordingborg kommune har fået tildelt fondsmidler på ca. 6. 
millioner kr. til oprettelse af MakerSpace på skolerne.  
 
Kulsbjerg Skole har ansøgt om penge, og fået ca. 55.000 kr. til at indkøbe Lego Spike.  
 
MakerSpace understøtter en tænkning, hvor slutresultatet ikke er givet på forhånd.  
 
Bestyrelsen afprøver Lego Spike og gør sig erfaringer med at bygge deres egen 
innovative græshoppe.   
 
Der skal laves i første omgang et forsøg med Lego Spike sammen med elever på 
mellemtrinnet i Stensved.  
 

3. 18.35 – 
18.45 

Orientering 

 Formanden orienterer om arbejdet med sikker skolevej.  

Referat Der er nu været afholdt et møde med Nyråd lokalforum, lokalpolitiker Jacob Kamper 
og formand fra skolebestyrelsen Helle Eeg og andre interesserede om skolevejen fra 
Nyråd til Stensved.  
 
Alle parter er enige om, at til og frakørslerne fra motorvejen er et meget farligt sted, 
da det skaber stor usikkerhed at cykle forbi disse steder.  
 
Udfordringen er, at det er en statsvej. Der blev snakket om, at man kunne udvide med 
cykelstier.  
 
En kommunal løsning kunne være, at der etableres en cykelsti bagom bilforhandleren 
Peugeot/Citroën. 
 
Der er blevet skrevet et brev til transportministeren, som man gerne vil i dialog med i 
forhold til at lave en mere sikker skolevej mellem Nyråd og Stensved. Hvis man 
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oplever nogle farlige situationer, så må de meget gerne dokumenteres eller beskrives 
og sende det til Margit, som er formand for Nyråd Lokalforum.  
 

4. 18.45 – 
18.55 

Godkendelse 

Sagsfremstilling SFO leder Pia Jørgensen stiller forslag om, at SFO på skolefridage flyttes til SFO’ en i 
Nyråd (se bilag). 

Referat Forslag om, at SFO flyttes til Nyråd i sommerferien. Bestyrelsen beslutter, at forslaget 
imødekommes. Det er vigtigt, at det meldes tydeligt ud til forældre inden ferien, at 
SFO i sommerferien er i Nyråd.  
 

5. 18.55 – 
19.05 

Godkendelse 

 Pia Jørgensen har redigeret udkastet til IT - politik for SFO. Det redigerede forslag 
vedhæftes som bilag.  

Referat Forslaget godkendes af bestyrelsen. Bestyrelsen foreslår, at SFO-lederen melder den 
nye IT politik ud til forældrene, så alle kender til det redigerede forslag.  
 

6. 19.05 – 
19.25 

Orientering og punktet eventuelt. 

Sagsfremstilling Gensidig orientering: 

• Elever 

• Skoleledelsen 
- Ansættelser 

• Formanden 

• Øvrige forældrevalgte 

• Personalerepræsentanter 

• Ekstern repræsentant 
 
 

 
 

 

Referat Skoleleder: 
Vi arbejder på at finde en morgenåbner til SFO´erne, så vi kan flytte nogle af vores 
pædagogressourcer til eftermiddagstiden. Det vil højne den pædagogiske kvalitet til 
vores SFO om eftermiddagen.  
 
Vi har opslået en pædagogstilling til Nyråd og en lærerstilling i Stensved.  
 
Vores nye afdelingsleder Søren startede efter jul.  
 
Personalerepræsentanter: 
SFO arbejder med at skabe en SFO 2, som er et tilbud til børn som går på 
mellemtrinnet dvs. 4-6 klasse. Det er et godt initiativ for vores lidt ældre elever. 
 
Vi har 12 elever, som er gået videre til DM i fagene, hvilket vi er meget glade for.  
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På 8. årgang har vi startet et samarbejde med Sosu-uddannelsen i Nykøbing F, hvor 12 
elever deltager.  
 
Ekstern repræsentant: 
STX og HF holder åbent hus d. 15. januar, hvor vi håber på, at der kommer mange 
elever og forældre.  
 

7. 19.30 – 
20.00 

Drøftelse  

Sagsfremstilling På baggrund af skolebestyrelsesmødet i november fremlægges et forslag til justering 
af dokumentet vedr. Læringsparathed. Dokumentet i den nuværende form, har endnu 
ikke været drøftet i personalegruppen.  

Referat Skolelederen har udarbejdet et udkast til, hvordan skolen understøtter elevernes 
læringsparathed.  
 
Det er et fælles projekt mellem skolen, forældre og elever at de er læringsparate. Vi 
snakker om, at vi kort og præcist skal formulere de forventninger, som vi kan have til 
hinanden i forhold til læringsparathed.  
 
Vi beslutter at nedsætte et udvalg, som arbejder videre med punktet. Helle, Kirstine 
og Mette. Lærere er velkomne til at deltage i arbejdet.  

 
 
 
 

 

 

 Forældrevalgte  

Helle Eeg 
 

Jane Kargo Bønnelykke Rohde Kirstine Laustsen 
 

Pia Rikke Dankelev 
 

Karina Rasmussen 
 

Rikke Frimann Storm 
 

   

 Elevvalgte  

  
Naja Due Kirsted 

  

 Medarbejdervalgte  

Maria Moos Sølving Jacob Kofoed-Hansen  

 Ekstern  
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Mette Abbildgaard 
ma@vordingborg-gym.dk 

  

 Sekretariat  

Nils Nørbo Stine Balch Sørensen  
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